
 

Výročná správa Rady školy 

pri Obchodnej akadémii, Kapušianska 2, Michalovce za šk. r. 2020/2021 

 

Správu predkladá: Ing. Iveta Jalčová, predseda RŠ 

 

Rada školy pri Obchodnej akadémii Michalovce zasadala v šk. r. 2020/2021 3- krát, z toho 

dvakrát prezenčne a raz dištančne „per rollam“. 

 

1. Prehľad činnosti vykonávaných v predchádzajúcom školskom roku 

 

Rada školy zo dňa 14. októbra 2020 sa uskutočnila prvýkrát prezenčne pod vedením 

predsedu RŠ Mgr. Jána Váradyho. Na tomto zasadnutí bola predložená Hodnotiaca správa školy za 

školský rok 2019/2020 a predniesla ju RŠ Ing. Kerekešová. Rada školy túto správu zobrala na 

vedomie bez pripomienok. 

Členom RŠ bol predložený Plán práce školy, Pracovný poriadok a Školský poriadok na 

školský rok 2019/2020. Tieto dokumenty Rada školy zobrala na vedomie. 

Do RŠ bola kooptovaná žiačka Stanislava Horváthová. Nahradila žiačku Slávku Jalčová, ktorá 

po ukončení štúdia na OA Michalovce prestala byť žiačkou školy.  

Riaditeľka školy Ing. Kerekešová informovala Radu školy o prijímacom konaní na šk. rok 

2020/2021, o počte žiakov, ktorí nastúpili na štúdium v odbore obchodná akadémia a tiež v odbore 

obchodná akadémia v praxi – duálne vzdelávanie. Rada školy bola informovaná o štruktúre školy, 

počte žiakov (192), počte tried (8), počte pedagogických zamestnancov (vrátane RŠ a ZRŠ 18) a 

počte nepedagogických zamestnancov (6).  

V diskusii sa členovia RŠ vyjadrili pozitívne k výsledkom školy, ocenili úsilie vedenia školy 

tak v oblasti výchovno-vzdelávacej, v mimoškolských aktivitách a tiež v oblasti materiálno-

technického zabezpečenia školy. Vďaka úsiliu riaditeľky školy sa škola môže pochváliť novými 

skrinkami v šatniach, novým oplotením, vybavením tried novými lavicami a stoličkami. Keďže škola 

nedisponuje dostatočným zdrojov vlastných finančných prostriedkov, na obnovu a rozvoj školy 

využívame aj prostriedky z 2 % dane, z fondu Rodičovského združenia a sponzorských príspevkov. 

Tiež sme vďační za finančnú podporu zriaďovateľa – KSK. 

Na záver tohto zasadnutia bolo odsúhlasené Uznesenie č. 1 k Hodnotiacej správe o výchovno-

vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za šk. r. 2019/2020 jednohlasne bez 

pripomienok. 

 



  Druhé zasadnutie Rady školy sa uskutočnilo 16. novembra 2020 v priestoroch školy. Bolo 

to ustanovujúce zasadnutie, na ktorom sa zúčastnili noví členovia Rady školy, Mgr. Ján Várady ako 

odchádzajúci predseda Rady školy a Ing. Dana Kerekešová ako riaditeľka školy. Na ustanovujúcom 

zasadnutí sa uskutočnila voľba predsedu Rady školy pri Obchodnej akadémii tajným hlasovaním z 10 

členov Rady školy.  

Voľbu zabezpečovala volebná komisia v zložení: 

1. JUDr.  Ing. Lucia Pivarníková – delegovaný zástupca zriaďovateľa – Odbor školstva ÚKSK 

2. Mgr. Renáta Chvostáľová – zástupkyňa rodičov 

3. Dana Mindová – zástupkyňa nepedagogických zamestnancov.  

Najväčší počet – 7 hlasov získala Ing. Iveta Jalčová a bola zvolená do funkcie predsedu RŠ pri OA 

Michalovce. Po voľbe predsedu v súlade so Štatútom rady školy prebehla už aklamačne voľba 

podpredsedu RŠ a schválená bola Ing. Lenka Vass. 

 Listom predsedu KSK Ing. Rastislavom Trnkom zo dňa 21. 12. 2020 Košický samosprávny 

kraj podpísaním zápisnice z ustanovujúceho zasadnutia rady školy potvrdil zriadenie Rady školy pri 

Obchodnej akadémii, Kapušianska 2, Michalovce so zvoleným predsedom rady školy Ing. Ivetou 

Jalčovou. Funkčné obdobie orgánu školskej samosprávy končí dňa 20. 12. 2024. 

 

 Tretie stretnutie Rady školy pri OA Michalovce sa uskutočnilo formou elektronického 

hlasovania „per rollam“ z dôvodu nepriaznivej epidemiologickej situácie COVID-19. Každý člen RŠ 

dostal e-mailom Kritériá prijatia na SŠ OA Michalovce na preštudovanie s postupom, ktorý bolo 

potrebné dodržať do 25. 2. 2021. Mail bol zaslaný dňa  23. 2. 2021. 

 Na základe elektronického hlasovania „per rollam“ Rady školy pri Obchodnej akadémii 

Michalovce došlo k odsúhlaseniu Kritérií prijatia na SŠ OA Michalovce pre šk. rok 2021/2022.  

Hlasovania sa zúčastnilo 11 členov z 11 členov  rady školy (100 % účasť). Všetci zúčastnení  

odsúhlasili predmet rozhodnutia (Kritériá pre prijímacie konanie Školského vzdelávacieho programu 

študijného odboru 6317 M obchodná akadémia a obchodná akadémia v praxi v systéme duálneho 

vzdelávania pre šk. rok 2021/2022) dňa 25. 02. 2021 bez pripomienok. 

Kritériá prijímacieho konania boli doplnené, prerokované a odsúhlasené Pedagogickou radou 

Obchodnej akadémie Michalovce dňa 26. 02. 2021 a opätovne zaslané všetkým členom RŠ na 

schválenie formou elektronického hlasovania „per rollam“.  K doplneným kritériám sa vyjadrili 

všetci 11 členovia RŠ a Kritériá pre prijímacie konanie Školského vzdelávacieho programu 

študijného odboru 6317 M obchodná akadémia a obchodná akadémia v praxi v systéme duálneho 

vzdelávania pre šk. rok 2021/2022 dňa 26. 02. 2021 bez pripomienok.  Stanovisko Rady školy pri 

Obchodnej akadémii Michalovce bolo zaslané každému členovi rady školy a riaditeľke školy Ing. 

Dane Kerekešovej, ktorá predmetné kritériá prekladala.   

 

Z každého prezenčného zasadnutia RŠ bola spísaná zápisnica, doložená prezenčnou listinou 

s podpismi účastníkov zasadnutia. Zo zasadnutia, konaného elektronicky „per rollam“ bol zaslaný list 

s požiadavkou hlasovania. Každé hlasovanie je archivované a výsledok hlasovania bol zaslaný 

všetkým členom rady školy na vedomie. Všetky podklady archivuje Ing. Vass, ktorá bola zvolená do 

funkcie podpredsedu rady školy. 

 

 

 



2. Základné informácie z ročnej účtovnej uzávierky 

 

Vzhľadom k tomu, že Rada školy pri OA Michalovce nedisponuje žiadnymi finančnými 

prostriedkami, nevykonáva ročnú účtovnú uzávierku.   

 

3. Zmeny a nové zloženie rady školy, ku ktorým došlo v priebehu roka 

 

V školskom roku 2020/2021 pôsobila Rada školy v zložení: 

 

Rada školy - členovia Zástupca skupiny 

Mgr. Ján Várady  predseda RŠ, zástupca pedagogických zamestnancov 

Ing. Lenka Vass podpredseda RŠ, zástupca pedagogických zamestnancov 

Ing. Peter Kutrucz delegovaný zástupca zriaďovateľa – Odbor školstva 

ÚKSK                

PaedDr. Ján Pavelčák delegovaný zástupca zriaďovateľa – Odbor školstva 

ÚKSK       

Ing. Emil Ďurovčík delegovaný zástupca zriaďovateľa - poslanec 

zastupiteľstva KSK         

MUDr. Ján Mihalečko delegovaný zástupca zriaďovateľa -  poslanec 

zastupiteľstva KSK               

Dana Mindová zástupca nepedagogických zamestnancov 

Silvia Sklárová zástupca rodičov 

Mgr. Beáta Semková zástupca rodičov 

Anna Čačková zástupca rodičov 

Stanislava Horváthová zástupca žiakov 

 

Od 16. novembra 2020 na ustanovujúcom zasadnutí bolo schválené nové zloženie Rady školy 

pri Obchodnej akadémii Michalovce.  

Novému zloženiu Rady školy pri Obchodnej akadémii Michalovce predchádzali 30. 9. 2020 

voľby zástupcov pedagogických zamestnancov, nepedagogických zamestnancov, voľby zástupcov 

rodičov do RŠ a 29. 9. 2020 sa uskutočnila voľba zástupcu žiackej rady. Mená delegovaných členov 

za zriaďovateľa oznámil zriaďovateľ osobitným listom. 

V tomto zložení RŠ pokračuje vo svojej  činnosti aj v súčasnosti. 

 

Rada školy - členovia Zástupca skupiny 

Ing. Iveta Jalčová  predseda RŠ, zástupca pedagogických zamestnancov 

Ing. Lenka Vass podpredseda RŠ, zástupca pedagogických zamestnancov 

Ing. Peter Kutrucz delegovaný zástupca zriaďovateľa – Odbor školstva 

ÚKSK                



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

4. Ďalšie údaje určené radou školy 

 

Rada školy neurčila ďalšie údaje, ktoré by mali byť zhodnotené vo Výročnej správe Rady školy 

pri Obchodnej akadémii Michalovce. 

 

Výročná správa bude pre verejnosť prístupná v sídle rady školy, konkrétne v zborovni školy. 

 

 

 

Michalovce 3. septembra 2021 

 

 

 

                                                                                                           Ing. Iveta Jalčová                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

                                                                                                                 predseda Rady školy  

                                                                                                                  pri OA Michalovce 

JUDr. Ing. Lenka 

Pivarníková 

delegovaný zástupca zriaďovateľa – Odbor školstva 

ÚKSK       

Ing. Emil Ďurovčík delegovaný zástupca zriaďovateľa - poslanec 

zastupiteľstva KSK         

MUDr. Ján Mihalečko delegovaný zástupca zriaďovateľa -  poslanec 

zastupiteľstva KSK               

Dana Mindová zástupca nepedagogických zamestnancov 

Mgr. Renáta Chvostaľová zástupca rodičov 

Katarína Novotňáková zástupca rodičov 

Gabriela Bérešová zástupca rodičov 

Stanislava Horváthová zástupca žiakov 


